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Sednica je podela sa radom u 10,00 dasov4 i u njenom radu su udestvovali 85

poslanika.

Plenamom serlnicom predsedavao je prof. Dr. Fatndr Sejdiu i sa radnim

Predsedni Stvom u slededi sastav:

Gosp. )Gavit Haliti, d1an,

Gosp. Hydajet Hyseni, dian,

Gosp. Gojko Sar.ii, dlan,

Gosp. Oliver Ivanovi6, dlaa,

G-tla Claressa Surtees, Sef Pravne sluZbe.

DNE\,}IIRED

1. Rasprava o Uredbi o osnivanju Povereoidke agencije Kosova @AK),
2. hnenovanje novih dlanova komisije,
3. Raao.

Gosp. Prof Dr. Fatrnir sejdiu otvorio je sednicu i obavestio poslanike da ie olu
sednicu predsedavati on zbog otsutnosti predsednika Skupstine Koiova, gosp. NedZata

Dacija koji se ralazi u sluZbenoj poseti SAD sa jedaom gupom od 29 poslanik4 i
predloZio ovaj:

NATIONS UNIES
Mission d'Administration

IntEn'mate des Nations Uaies
au Kosovo

Fredsedavajuii zaim je pitao poslanike da li se slaZu sa predioZenim dnevnim

retlom. Dnerrri red je usvojen bez primedbe. Predsedavajuii, otpodeo sa prvom

tadkom dajudi red posiadcim4 ttz pitanje da Ii su primili nacrt Uredbe o PAK'

Bududi da su Odbor zd b\di,et i Vlada imaju woj stav o tome, pozvao je

predserlnika Vlade da o tome uzme red.

Gosp. Bajram RedZepi, predsednik Vlade Kosova istakao:

Ova Uredba je predloZena pre vi5e od mesec dana os sfane Specijalnog

Predstavnika Glneialnog Sekretara IIN za Kosovo i dato je na raspolaganj e Madi
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na daloj analiz:. Od tago gosp. RedZepi je pod:reo 10 primedbi, od kojih 4 su
prihVaiena od stra:re IINMK-ove admidstracije, dok su ostale primedbe i dalj e

objell rasprave.

Predlog \4ade bio je da 3 direktora koji udeshuju u bordu direktora budu
od strane mirristar4 s razlogom da nije bilo u Predlogu dobro precizirano,
te srbski predstavnit u tom osboru treba da bude iz tog trivo4 i to je
prihvadeno.

a

Prihvacen je i zahtev za prikludenje Predsednika UNSRK kao dlan bord4
i sa time j e poveian broj .

Drugi zahtev je bio da jedan od direktora bude potpredsedrik, i to a
redova albanaca, Sto je i prihvaieno.

Treaiero je i to da dva kosovara budu ralrropravni publeri tokom
procedure operacionalizacije procesa o privatizaciji kao i da sastave

Pravilnik o operacionalnoj politici.. Mada je predloZila gosp. Fatuira
Sejdiua i A-bmeta Salju.

Zahteve koje je podnosila Vlada Kosova su prihvaceni, i da se oiekuje da ie neki
zahtevi biti planirani operaciona lnim politikaoa-

On je na kraju dotakao i pitanje prikupljanja sredstava, koja ie tokom procesa
pivaizacije ostati u kosovskimk bankamq i ista 6e se ulagati u fondovima koji imaju
perspeLtilrr.

Gosp. AIi Sadriu, ministar za Financije. On je osnivanje ove agencije ocenio kao
znalajan dogadjaj za Kosovo, po5to dinamika u procesu pit at:zaclje bi6e od uticaja
na povedanju kapaciteta, za l;.ova radna mesta, 5to 6e na takav nadin biti smanjen
stepen nezaposlenja na Kosovo. Istog mi5ljenjaje bio i poslanik g. Fatir RedZepi.

Gosp. Bujar Dugoli, Sef Parlamentarne grupe AAI( On je podneo.. nekoliko
primedaba na predloZeni nacrt, obuhvatajuii i proSirenje Nadzpmog Borda" u kojem bi
bili obuhvadeni i predstavnici Skup5tine, Prirredne komore i Sindikata- Po njemu je
neprihvatlj ivo nedefinisanje ove Agencije.

Gosp. Ramadan Keljmendi, dodao je da u om nacrtu Pravilnika nije definisano to
5to ie biti zernljiSem na kome se nalaze privatizovana preduzed4 kao i sa rsdnicima
koji su u njima radiii. Zatim i poslanik Slobodan Bijelii potenctao je da su obezbediLi
kopije o primedbama Made. U dalju raspravu su udesfvovali i poslanici Bisljim Hoti,
DZevdet Neziri, Sahit Krasoiii.

Gosp. Gani Prekopuca, je potencirao da proces privstizacij e neie biti uspeSan ako se

ne odredjuje dinamika ovog procesa.

Gosp. Muhamet Keljmendi, imao je primedbe na nacrt Pravilnik4 koji je dostavjen
sa zakainjenjem, i da poslanici nisu imali dovoljno lTemena da se pripremaju za svoje
primedbe, ak za to lrivi Sehetra Skup5tine, koji nije bio prisutan na 5sdnigi i predlaZe

da ovaj Pravihrik bude distavljen svim odborima Skupitine na raspralrr.

Gosp. DZavit Ealiti, dlan Predsedeni5tva Skupftine, predloZio je da SkupStina Kosova
prestane sa raqrravama koje nisu na nadlefuost ove institucije, i da se bavi pitanjima
odredenim sa Ustarnim olorirom. Mi smo usvojili jednu Rezoluciju, I koja je trajala

samo 5 minuta Pitanje o kojoj mi raspravljamo rezervidsano je za gosp. Stajnera. On
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ovo pitanje ostavij a- Skup5tini, samo da poslanici ne budu uvredeni i ponoZeni, jer na
kaju loajeva gosp. Stajner ce sam potpisati.

Oko druge tadke Skup5tina je prihvatila dopunu skupEtinskih odbora_

PODRAZ{O

Red je dobio gosp. Fatmir Limaj, Sef Parlamentame grupe PDK. Na podetku on je
dao primedbe na pripremljene materijale, na nedovoljno pripremanje Skup5tinske
sednice i na Pravilnik rada Skupstine. zataiio je objasnjeqla u vezi polaganja zaklewe
Made ispred gosp. Stalnera te je dao konketan predlog aa t" potug4i Zakletve
obavi ispred Skupltine.

I poslanici gosp. Hajredin Kudi i gosp. Bujar Dugoli bili su istog mi5lenja, i kao
opomena je usmerena prerna Predsedni5wu Skup5tine zaito su odbili predlog da se
Zakletva obavi u Skup5tini.

Gosp. Muhamet Keljmendi, je potwdio da je svojom ZakJetvom ispred SPGS tlN
Mada Kosova je prekr5ila postupak i na takav nadin zaobila-jla irstituciju od koje je i
izabmna.

-Skupitina je organ koji je izabrao orrr \4adu, pa zbog toga ona ima obavezu da
poloii zakletvu pred njom'. On je ponovio predhodnj predlog za formiranje dva
odbor4 jedan bi bio zz isbaZivanje sudbine nestalih i rasvetijavanje sudbine Uk5ina
Hotija, dok dltgi za iselenike. U debati su udestvova.li i posianici g. Ali Ahmeti, g.

Driton Iajii, g. Blerim Baruti, g. Hajrdin Kuii, g-da Remzije Limanaj, g. Sadik
Rustemi, g. Idriz Sadiku i tlr.

Kao rezime gosp. Sejdiu potencirao da uloZene primedbe bi6e ostavljene na
rspolaganju dotiinim odborima" i da po potebi da se saziva joj jedna sednica za
rasoravu ovog pitanj4 primedbe su bile produktime.

Data je pauza dok dlanovi Radne grupe ne busu sastavili saop5tenje. Posle pauze,
saop5tenje ispred prisurnih poslanika prodino je g. Hidajet Eyseni i da je
istaoprihvaiena od strane poslanika, i da su odredjeni Elanovi radne grupe, koji
6e kontaktirati sa majkama iz Djakovice.

Plenama sednica je progla(sna okon6anim od stane gosp. Fatmi'a Sjediu u 13,00
dasova-

Datn13.06.2002. god.
Pravna sluZba
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Za vreme dok je trajala debata u Skupitini,majke nestalih i izgubljenih iz
Djakovice, protestovale su ispred Skup5tinskih vrtta, ttaieti rasvetljavanje
sudbinu nestalih tokom rat&
Skup5tir:a u vezi toga predlofila radnu grupu od 4 dlana u sastavu od poslanika Hidajet
Hyseni, Nimon Alimusaj, Ali A-bmeti i Nafije GaS, koja ie sastaviti jedno saop5tenje
sa kojom bi bila pozvana medjunarodna zajefunc4 za Sto veii pritisak na Beograqd
radi davanja informacija u vezi nestalih tokom rat4 i da Skup5tina preuzela na sebe
o-snivanje Odbora za nestala ljica.
Clanovi PredsedniStva, poslanici g. Gojko Savid i g. Oliver ivanovid, napustili su
SkupBtimku salu i nisu udestvovali na glasanju u vezi saop3tenja-


